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O rozwoju informatyzacji województwa

O możliwościach inwestowania firm koreańskich w sektor ICT w województwie
świętokrzyskim rozmawiał dziś podczas spotkania z przedstawicielami z Korei Południowej
marszałek Adam Jarubas. W spotkaniu uczestniczyli: Ju-Young Jung, dyrektor na Europę i
Afrykę KOREA TELECOM, Y. K. Chung, dyrektor Departamentu Inżynieringu, Teofil
Mroczek, dyrektor DAEWOO oraz Bartosz Wróblewski z Wydziału Handlowego Ambasady
Republiki Korei w Polsce.  Spotkanie dotyczyło przede wszystkim planowanego rozwoju
informatyzacji województwa i możliwości włączenia się inwestorów z Korei w ten proces.

– Bardzo się cieszę, że tak cenione i jedne z najlepszych firm operatorskich na świecie są
zainteresowane projektem „Sieć szerokopasmowa Polski Wschodniej – województwo
świętokrzyskie”. Na rozbudowę tego projektu jest przeznaczone ponad 200 milionów
złotych. Rozbudowa tej sieci doprowadzi do wielu miejscowości w naszym regionie Internet.
Delegacja z Korei Południowej zapowiedziała, że będzie interesowała się tym kontraktem i
składała oferty. Są przygotowani, żeby w terminie, który zakłada projekt unijny, czyli do
2015 roku zrealizować go w całości. O wyborze najlepszego wykonawcy zadecyduje
przetarg. Zależy nam, aby jak najszybciej przystąpić do realizacji tego projektu i zapewnić
firmom i mieszkańcom naszego regionu dostęp do Internetu, bo to jest prawdziwa dźwignia
rozwojowa każdego regionu – mówił marszałek Adam Jarubas.


